

Foreningen Rio Mira

Referat af A-gruppemøde den 14. januar kl. 16.00, der foregik on line

Til stede

Jørgen Lycke-Petersen (193), Karin Rasmussen (101), Rie Andersen (190), Elsebeth Melgaard (214), Birthe Damkjær Petersen (122 og Helle K. From (189)

1. Dagsorden for mødet blev godkendt (fast punkt)

2. Referatet fra den 19. oktober 2020, som var vedhæftet, blev godkendt (fast punkt)

3. Nyt fra de forskellige arbejdsgrupper (fast punkt)

- Optagergruppen: Hugo Bai Andersen(176) og Hanne La Boube(184) er udmeldt
Niels Frölich, Hanne Barret og Laura Rasmussen er indmeldt.
- Landsskabsgruppens møde var blevet aflyst.
- Ad hoc gruppen: Jørgen har modtaget spørgeskemaer vedr. ejerforhold mv. så advokaterne er stadig i gang. **Der har ikke været møde i ad hoc gruppen, men Jørgen vil indkalde.**

4. Kassererens punkt – med gennemgang af økonomien

Rie fremlagde udkast til regnskab for 2020 - der var en kort drøftelse, bla. orienterede Rie om, at hun havde udarbejdet mere standardiserede faktura-formularer og at der manglede tilgængelighed til en bankkonto. **Jørgen beder Ana Amaro om hjælp.**

Regnskabet blev godkendt af A-gruppen og er klar til at sende videre til revisor, hvilket Rie vil stå for.

5. Fællesmødet den 17. april 2021.

Vi drøftede mulighederne for afholdelse af fællesmødet og der var enighed om, at alt var meget uklart. Lokaler i Christianshavns Beboerhus er reserveret, men vilkår og lyst til at deltage i mødet fandt vi var meget uklart. **Der var enighed om, at den konkrete planlægning af Forårsfællesmødet finder sted på næste A-gruppemøde.**

6. Låge på farmen

Jørgen havde i Fællesbrevet, som blev udsendt i efteråret beskrevet problemstillingen og nødvendigheden af 'at afmærke' hvor vores farm starter i forhold til offentlig vej mv. Reaktionerne på et forslag om en afmærkning/låge havde været positiv blandt medlemmerne. **Så derfor vil Jørgen kontakte Hans-Kristian fra Byggegruppen med henblik på en konkret løsning.**

7. Evt Intet